
 
Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: Tirsdag d. 1. december 2020 

Tid: 17.00 – 19.00  

Sted: afd. Mogenstrup 

 

Tilstede:, Anders Rostgaard Birkmann, Sine Stricker Jakobsen, Karen Berner Skipper, Nina Lise, 

Camilla Nerup, Charlotte Roest, , Rikke Næstholdt, Rasmus Leen Olsson, Mikkel Kærvi Christensen, 

Søren Holm Christensen og Bo Hauge Laursen.  

 

Gæst: Andreas Nielsen 

Afbud: Oscar Hansen, Catharina Specchio, Heidi Nonbo, Charlotte Nielsen 

 

Fraværende:  

 

Referat: Søren Holm Christensen  

 

Dagsorden 

32.  15. min rundtur på afdelingen 

 

33.  Godkendelse af dagsorden 

Referat: Godkendt  

 

34. Punkter til eventuelt 

Referat:  ingen punkter  

35. Nyt fra elevrådet  

(10 min) 

Referat:   

Korskilde:   

Mogenstrup:  

-  Elevrådet ønsker at få mere kunst på skolen og efterspørge om der et beløb elevrådet kan 

bruge. Efter der er blevet filtset på skolen, skal der gøres noget ved udsmykningen og 

elevrådet vil samme med medarbejderne blive inddraget i et udsmykningsudvalg.  

-  



 
 

36. Kort Nyt  

(alle / 20 min)  

Referat:  

- Skolen har været ramt af Corona flere gange, indtil videre er det afdeling Mogenstrup, 

der har været ramt. Corona tilfældene er hver gang blevet kendt efter skole er gået på 

weekend. Skolen har fulgt den udmeldte procedure og har ringet op til alle de berørte 

klasser og personaler.  Selve processen med at kontakte alle pr. telefon er en meget 

tidskrævende og langsom proces og det har også vidst SIG, at når de første 2-3 forældre 

er blevet ringet op ved hovedparten af de efterfølgende forældre det allerede, inden 

man når at kontakte dem. Der har været en oplevelse af stor forståelse fra alle de 

forældre, der er blevet ringet op, også selv om at nogen er blevet at kontakte flere gang 

på grund af udviklingen af Corona, når tilbagemeldinger på testresultaterne kom ind.  

- Skolen ønsker at husene på Damsvej 1 og 3 ved afd. Korskilde, som ligger inde på skolens 

legeplads, bliver revet ned. Der har været et møde med ledelsen og Team ejendom 

omkring brugene af husene.  Team Ejendom vil ud fra skolens ønske indstille til 

økonomiudvalget, at bygningerne bliver revet ned. Nedrivningen kommer tidligst til at 

foregå i 2022.   

- Barakken over for Atlantis på Afd. Korskilde vil blive revet ned i starten af januar  

- Der er to stillinger slået op til ansættelse til pusterummet på Afd.  Mogenstrup med 

forventet start 1 februar.  

 

 

37. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi / 15 min) 

Referat: 

- Formandsgruppen har været til møde med Børne- og Ungeudvalget, hvor der b.la  blev 

drøftet busser. Inden mødet havde formandsgruppen lavet en brugerundersøgelses på 

busudfordringerne. Der var kommet ca. 18 svar ind, svarene er blevet samlet i et katalog 

som blev præsenteret for Børne- og Ungeudvalget. (Anders sender efterfølgende 

kataloget rundt til bestyrelsen) 

- Desuden blev der drøftet skolens karaktergennemsnittet. 

- Oplevelsen af mødet var, at det var et godt og behageligt møde, som Fladsåskolen 

formandsgruppe gerne så, at der blev holdt flere af, evt. i stedet for FRO møder.  

 

 

38. Budgetstatus 

(SHC / 5 min) 

Referat:  



 
Vi har pr. 30.11 2020 brugt 29 % af budgettet.  

 

 

39. Status på busser, transport og trafik 

  

(5 min) 

Referat:  

- Der er stadigvæk udfordringer med at de elever, der skal til Næstelsø, først er hjemme kl. 

16.00, når de slipper efter 7 lektion. Der er et ønske fra nogle elever om at få 

dubleringsbussen til at køre den modsat vej end den ordinær bus. Skolen har tidligere 

forsøgt at lave det om, men har ikke kunne få det ændret. Ifølge den kontrakt som Movia 

har, skal dubleringsbussen køre den samme vej som den ordinær bus. Hvis bussen ikke 

kører over Brøderup først, vil det være mange flere elever, der vil være sent hjemme.  

 

 

 

 

40. Orientering om forhold vedr. skolens bygninger og udenoms arealer 

(BHL/SHC – 5min) 

Referat: 

- På afd. Korskilde er der på legepladsen i gang sat et større flise arbejdet.  

 

- Der er et stort ønske om, at vejen mod hallen på Afd. Korskildebliver bliver bredere, så 

der bliver bedre en bedre mulighed for vejudsyn og dermed en mere sikker trafikvej -  

specielt ved de 2 flygtningeboliger er der meget buskads, der tager udsynet. Ledelsen 

undersøger med serviceleder om skolen kan gøre noget.  

 

- Skolen har holdt møde med Park og Vej og lavet et forslag til kommune om at få lavet 

parkeringspladsen om på Mogenstrup, så den bliver mere funktionel. Desuden bliver der 

på skolens opfordring lavet et fodgængerfelt ved børnehaven på Mogenstrup Parkvej.   

 

 

 

 

41. Fokuspunkt: Hvad vil vi som skole være kendt for? 

Status og opfølgning. Processen har nu været i MED, på personalemøder og elevråd. 

Arbejdsgruppe har bearbejdet, tematiseret og giver et bud til drøftelserne til runde 2 

(bestyrelse, MED, personalemøder og elevråd). 

(  / 15 min) 

Referat: 



 
- Der var en drøftelse af det opsamlingsbilag med de samlede udsagn fra diverse foraer, 

som Bo har sendt til skolebestyrelsen. 

- Punktet tages på næste gang og inden næste skolebestyrelsesmøde samles forældrene i 

skolebestyrelsen og drøfter forslagene og kommer med deres input.  

- Skolebestyrelsen vælger en eller to repræsentant til at være med i skolens nedsatte 

arbejdsgruppe om hvad skolen vil være kendt for. I arbejdsgruppen sidder også elever, 

medarbejder og ledelse.  

 

 

42. Fokuspunkt: Bannerfører på det teknologiske område 

Andreas Nielsen er inviteret særligt med henblik på dette fokus. Andreas er skolens 

ankermand når det drejer sig om teknologi. Andreas giver en status på skolens it-situation og 

hvor vi er ift. Næstved kommunes øvrige skoler.  

(Andreas/BHL/SHC – 15 min) 

 

Referat: 

- Andreas orienteret om hvad status er på skolen. Skolen er godt med i brugen af 

computere og specielt Corona-lukningen gjorde at personalet tog et kæmpe skridt i 

forhold til at bruge computerne som undervisningsredskab. Alt den usikkerhed der var 

før i forhold til at bruge den virtuel undervisning er storset forsvundet.  

- Vi er den skole i kommunen der har flest pc’ere pr. elev. 

- Skolens egenvurdering er, at vi er i fortroppen på det teknologiske område i Næstved 

kommune. 

 

 

43. 1:1 PC/elev 

Ledelse har et såvel strategisk som praktisk ønske om at udvide dækningsgraden af pc’ere 

pr. elev. Næstved Kommune tildeler ud fra forhold 1 pc pr. 2 elever. Ledelsen ser 

muligheden for at Fladsåskolen kommer tættere på 1:1 pc/elev. 

I bilag er opstillet to modeller. En model hvor der vitterligt er 1:1 pc/elev og en anden model 

hvor 1:1 pc/elev går fra 3. klasse og op – samtidig med at der er 1:2 pc/elev fra 0.-2. kl. plus 

150 chromebooks. Engangsudgiften går fra 275.000 kr. til 787.500 kr., derudover er der så 

den løbende årlige udgift til at vedligeholde beholdningen. Ledelsen anbefaler modellen 

med 1:1 fra 3.-9. kl.. 

(BHL – 10 min) 

 

Referat: 

Skolebestyrelsen besluttede model med 1:1 pc/elev fra 3 klasse og op – samtidig med at der 

er 1:2 pc/elev fra 0.-2. kl. plus 150 chromebooks gennemføres.  

 



 
 

44. Kort status for indskoling/mellemtrin v/ Andreas Nielsen 

(Andreas – 10 min) 

 

Referat: 

- Corona fylder rigtig meget og de forskellige nye måder at være samme på, kan mærkes 

på både elever og personale. 

- Teams fungerer rigtig godt og alle klasser kan nu bruge Teams  

- Der er en oplevelse af, at der er stor opbakning fra forældre på den måde at Corona er 

blevet tacklet på. Forældre har været positive og forstående, når de bliver ringet op ang. 

Corona.  

- Der er pr. 1 december blevet lavet klassedannelse på 0. årgang på afd. Mogenstrup. Der 

har ikke været nogen negative henvendelser fra forældre i forbindelse med dannelse af 

de nye klasser. Klasserne har stort set fungeret på den måde, de nu er blevet dannet på, 

de sidste 3 uger.  

  

 

 

45. Status på Pusterummet 

(BHL/SHC/Andreas – 10 min) 

Referat:  

- Pusterummet bliver lavet om til også at have en visiteret del foruden den del til elever 

der har bruge korte intensive forløb.  Der vil fremover være 2 medarbejder til stede i 

hele åbningstiden (1-6 lektion) 

 

46. Hvordan kan skolebestyrelsen blive bedre til at kommunikerer deres arbejde ud 

( / 10 min) 

Referat: Udskydes til næste møde   

 

 

47. Eventuelt 

(5 min) 

Referat:  

 Forældrene i skolebestyrelsen mødes inden næste møde og drøfter  

- Hvordan kan skolebestyrelsen blive bedre til at kommunikerer deres arbejde ud 

- Hvad vil vi som skole være kendt for? 

 

 

 

48. Punkter til kommende bestyrelsesmøder  



 
Kvalitet på sprogundervisningen. 

Bannerfører på det teknologiske område.  

Hvad vil vi som skole være kendt for. 

Talent udvikling. 

Hvordan kan skolebestyrelsen blive bedre til at kommunikerer deres arbejde ud 

 

 

 

 

Møderække skolebestyrelsen Fladsåskolen 

26/08  onsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

07/10  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

01/12  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

18/01  mandag afd. Korskilde   kl. 19-21 

04/03  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

21/04  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

08/06  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

 


